
Protokół Nr XXVIII/21
z XXVIII Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 24 marca 2021 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 24 marca 2021 r. o godz. 1000

Obrady sesji zakończyły się w dniu 24 marca 2021 r. o godz. 1158

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 15 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
3. Radny Stanisław Bulwin
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radny Tomasz Korzeniecki
7. Radna Anna Krutul
8. Radny Marian Auron
9. Radny Piotr Maksimowicz
10. Radny Józef Masianis
11. Radny Bogusław Sojko
12. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
13. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
14. Radny Janusz Zabłocki
15. Radny Marek Zubrzyński

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pani Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Aneta Kimszal - Sekretarz Miasta Sejny,
3 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,
4 Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG,
5 Pani Ewelina Luto - Referent,
6 Pani Izabela Śmietało – Żagunia - Radca Prawny
7 Pani Ilona Anna Okoń  - Kierownik MOPS
8 Pani Maria Czokajło - Dyrektor Żłobka Miejskiego
9 Zofia Maria Mackiewicz - po Dyrektor Ośrodka Kultury

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXVIII Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXVIII Sesję Rady Miasta Sejny”.

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przypomniała
obowiązku mówienia do mikrofonu. W związku z obowiązkiem ustawowym wynikającym z
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ustawy  o  dostępności  cyfrowej  stron  internetowych  i  aplikacji  mobilnych  podmiotów
publicznych  z  dn.  4  kwietnia  2019  w  zakresie  zapewniania  transkrypcji  materiałów
multimedialnych publikowanych od dnia 23.09.2020 r. 

1. Mówić do mikrofonu,
2. Mówić poprawnie i z jednakowym poziomem (głośność),
3. Należy mówić wyłącznie do mikrofonu po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
przez wypowiedzenie nazwiska mówcy, (wypowiedzi poza mikrofonem nie będą traktowane, 
jako wypowiedź do protokołu),
4. W tym samym czasie ma mówić tylko jedna osoba.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (13 głosów za) przyjęła porządek
obrad XXVIII Sesji Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXVIII Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 24 lutego 2021 r.
4. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta

Sejny na lata 2021-2027.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości.
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustaleniu wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty
za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dzieci  w  żłobkach
prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za
wyżywienie.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  zachodniej  części  Miasta  Sejny  w  rejonie  ulicy
Wojska Polskiego.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka
wytchnieniowa”.

14. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2020.

15. Sprawozdanie z realizacji zadań publicznych w roku 2020. 
16. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za

rok 2020. 

2



17.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2020. 
18. Sprawozdanie  z  Realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w

Rodzinie oraz  ochrony  ofiar  przemocy  w  rodzinie  na  terenie  Miasta  Sejny  lata
2015-2022 za rok 2020.

19. Wolne wnioski i oświadczenia.
20. Zakończenie obrad.  

 Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXVII  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 24 lutego 2021 r.

Głosowanie: 13 głosów za.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XXVII
Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 24 lutego 2021 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie.

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos zabrała  Pani  Aneta  Kimszal  -  Sekretarz  Miasta  -  odczytała  sprawozdanie  z  prac
Burmistrza Miasta od ostatniej sesji oraz informację o wydanych decyzjach i zarządzeniach w
okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

W  trakcie  dołączył  Radny  Tomasz  Korzeniecki  oraz  Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  –
Burmistrz Miasta Sejny. 

W trakcie obrady wróciła Anna Krutul.

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje i zapytania złożone zostały przez Radnego Mariana Aurona, które stanowią
załącznik do protokołu.

W trakcie wróciła Radna Anna Krutul oraz dołączyła Pani Izabela Śmietało – Żagunia Radca
Prawny.
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Do pkt 7.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027. 

Pani Bożena Renata Miszkiel-  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  przedstawiła  i  omówiła
uchwałę  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
2021-2027. 

W trakcie dołączył Radny Paweł Dzienisiewicz. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –   odczytała  treść
uchwały po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
 

 Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027 (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały  w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny  na  2021  rok.  Poinformowała  o  wpłynięciu  autopoprawki,  która  została  przesłana
emailem oraz przedstawiona na wspólnym posiedzeniu komisji stałych.

Pani Bożena Renata Miszkiel-  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  przedstawiła  i  omówiła
uchwałę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Sejny  na  2021  rok  oraz  zgłoszoną
autopoprawkę. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –   odczytała  treść
uchwały po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian
w budżecie miasta Sejny na 2021 rok (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały  w sprawie zwolnienia z podatku od
nieruchomości.

Pani Bożena Renata Miszkiel-  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  przedstawiła  i  omówiła
uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zwolnienia z podatku od nieruchomości (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 10.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i  ustaleniu
stawki  opłaty  za  pojemnik  na  terenie  gminy  –  Miasta  Sejny.  treść  uchwały  została  nam
wcześniej przedstawiona, na wspólnym posiedzeniu komisji była dyskusja. Stawia wniosek
formalny:

  W uchwale nr XX/144/20 Rady miasta Sejny z dnia 17 czerwca 2020 r. 
zmienia się: 
1) § 2, który otrzymuje brzmienie: „ Ustala się stawkę opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 23,00 zł 
miesięcznie od osoby zamieszkującej daną nieruchomość, jeżeli odpady 
komunalne są w sposób selektywny zbierane i odbierane.” 
2) § 4, który otrzymuje brzmienie: „ Ustala się stawkę opłaty podwyższonej  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 46,00 zł miesięcznie
od jednego  mieszkańca,  w przypadku, gdy  właściciel  nieruchomości  nie
wypełnia  obowiązku  zbierania  odpadów  komunalnych  w  sposób
selektywny.”

Radny Marek Zubrzyński – odnosi się do dyskusji przeprowadzonej na
Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych, poinformował, że nie otrzymaliśmy
odpowiedzi na kilka pytań:, jakie jest rozliczenie kosztów w rozbiciu w 2020
roku na poszczególne elementy oraz informacji, jaki jest wpływ opłat od
nieruchomości niezamieszkałych, ponieważ te koszty zostały wrzucone w
koszta ogólne. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – zwraca się z pytaniem do
Burmistrza Miasta Sejny oraz Skarbnika Miasta czy jesteście w stanie odpowiedzieć nam
teraz na pytania zadane przez Radnego?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel-  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  rozbicie  niedługo  Państwo
otrzymają, ponieważ jest to w sprawozdaniu za rok 2020. 

Radny Marian Auron – uważa, że jeżeli chodzi o odpady niesegregowane jest to kwota
wyolbrzymiona, nie wiem, kto to ocenia czy segregowane czy nie. Proponuje by rozważyć
punkt 2 wniosku Pani Przewodniczącej Rady czy nie zatrzymać się na 50% wysokości stawki
poprzedniej. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – ta druga stawka wynika z
zapisów ustawy ona narzuca krotność opłaty podstawowej i dotyczy tych osób, które nie będą
prowadziły segregacji.  

Radny  Marian  Auron –  ja  mówię  teraz,  jako  Radny  i  mieszkaniec  zasobów
spółdzielczych,  ponieważ  ta  stawka  bije  najbardziej  mieszkańców  Spółdzielni
Mieszkaniowej, proponuję obniżyć tą stawkę do granic możliwości. 

Pani Bożena Renata Miszkiel- Skarbnik Miasta Sejny –  ustawa narzuca krotność opłaty
podstawowej 2 krotność jest minimalną stawką a może być 4 krotność. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – chciałabym się doczekać
projektu o obniżenie opłaty za śmieci. Skarbnik i Burmistrz wielokrotnie podnosili sprawę, że
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miasto dokłada. Proponowane było na komisjach by każda wspólnota miała swoja altankę na
śmieci, nie były prowadzone postępowania w sprawach wyjaśniających. 

Pani Bożena Renata Miszkiel- Skarbnik Miasta Sejny – Urząd Miasta zbiera informację
na temat źródła ciepła w gospodarstwach domowych jest tam w ankiecie liczba mieszkańców,
która będzie weryfikowana. Jesteśmy na etapie pozyskiwania od miasta Świdnik systemu do
weryfikacji  systemu  śmieciowego,  który  połączy  się  z  danymi  z  MOPS  czy  Ewidencja
Ludności.  Miasto  Świdnik  w  ten  sposób  zweryfikowało  u  siebie  braki  w  deklaracjach.
Największy problem jest w mieszkaniach wynajmowanych. 

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – ta dzisiejsza podwyżka
jest koniecznością. Prosimy o jak najszybszą weryfikację by usprawnić ten system. 

Radny Marek Zubrzyński – chciałbym dodać, że oprócz stawki od osoby
wzrasta opłata za pojemniki. 

Radny Marian Auron – proponuje by głosować najpierw wniosek a później uchwałę. 

Radny Marek Zubrzyński – zwraca się z pytaniem odnośnie wejścia w
życie uchwały jak naliczyć tą opłatę dla mieszkańca jak to wejdzie w życie
w połowie miesiąc?  Czy można zapisać,  że  wchodzi  w życie  od 1  dnia
miesiąca po wejściu w życie uchwały, bo będziemy musieli  bawić się w
niepotrzebne korekty. 

Pani Bożena Renata Miszkiel- Skarbnik Miasta Sejny – podwyższenie kwoty nie wymaga
zmiany deklaracji. 

Pani Arkadiusz Adam Nowalski- Burmistrz Miasta Sejny – nie wymaga zmiany deklaracji,
jeżeli ktoś nie opłaci to Urząd Miasta przypomni. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  nie  wymaga  zmiany
deklaracji, ale chodzi o opłatę, od kiedy jest wyższa. 

Pani  Izabela  Śmietało  –  Żagunia –  Radca  Prawny –  jeżeli  opłata  wchodzi  w trakcie
miesiąca to  ona jest  proporcjonalnie  naliczana tak mi się  wydaje.  Można dodać  w  § 8.
Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym
Województwa Podlaskiego, z mocą obowiązującą od 1 kwietnia 2021 roku. 

Pani Bożena Renata Miszkiel- Skarbnik Miasta Sejny – proponuje z mocą obowiązującą
od 1 maja 2021 roku.

Radny Marian Auran –  Spółdzielnia Mieszkaniowa musi jeszcze poinformować swoich
mieszkańców. 

Radny Marek Zubrzyński – stawia wniosek formalny o zapis § 8. Uchwała wchodzi
w życie  po upływie 14 dni od dnia jej  ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa
Podlaskiego, z mocą obowiązującą od 1 maja 2021 roku.

Pani Izabela Śmietało – Żagunia – Radca Prawny – można wniosek Pani Przewodniczącej
głosować w rozbiciu na dwa wnioski pierwszej i drugiej stawki. 
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –
podtrzymuję  swój  wniosek  i  przystąpiła  do  głosowania  nad  pierwszym
zgłoszonym wnioskiem :  W uchwale nr  XX/144/20 Rady miasta Sejny z
dnia 17 czerwca 2020 r zmienia się : 
1) § 2, który otrzymuje brzmienie : „ Ustala się stawkę opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 23,00 zł 
miesięcznie od osoby zamieszkującej daną nieruchomość, jeżeli odpady 
komunalne są w sposób selektywny zbierane i odbierane.” 
2) § 4, który otrzymuje brzmienie: „ Ustala się stawkę opłaty podwyższonej  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 46,00 zł miesięcznie
od jednego  mieszkańca,  w przypadku, gdy  właściciel  nieruchomości  nie
wypełnia  obowiązku  zbierania  odpadów  komunalnych  w  sposób
selektywny.”
Rada Miasta w głosowaniu  imiennym większością  głosów (10 głosów za:  Radna Jolanta
Beata  Bagińska  ,  Radna  Paulina  Błuszko  –  Nasewicz,  Radny  Stanisław  Bulwin,  Radna
Małgorzata Klucznik, Radny Tomasz Korzeniecki, Radna Anna Krutul, Radny Józef Masianis,
Radny Bogusław Sojko, Radny Arkadiusz Marek Sulżyński, Radna Jolanta Piktel-Dabulis 5
głosów  przeciw:  Radny  Marek  Zubrzyński,  Radny  Piotr  Maksimowicz,  Radny  Janusz
Zabłocki,  Radny  Paweł  Dzienisiewicz,  Radny  Marian  Auron)  przyjęła  zgłoszony  wniosek
przez Przewodniczącą Rady Miasta – Jolantę Beatę Bagińską. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do głosowania
nad drugim zgłoszonym wnioskiem Radnego Marka Zubrzyńskiego o zapis  § 8.  Uchwała
wchodzi  w  życie  po  upływie  14  dni  od  dnia  jej  ogłoszenia  w  Dzienniku  Urzędowym
Województwa Podlaskiego, z mocą obowiązującą od 1 maja 2021 roku.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  (Radna  Jolanta  Beata  Bagińska,
Radna Paulina Błuszko – Nasewicz, Radny Stanisław Bulwin, Radny Paweł Dzienisiewicz,
Radna Małgorzata Klucznik, Radny Tomasz Korzeniecki, Radna Anna Krutul, Radny Marian
Auron,  Radny Piotr  Maksimowicz,  Radny Józef  Masianis,  Radny Bogusław Sojko,  Radny
Arkadiusz Marek Sulżyński,  Radna Jolanta Piktel-Dabulis,  Radny Janusz Zabłocki,  Radny
Marek Zubrzyński) przyjęli wniosek zgłoszony przez Radnego Marka Zubrzyńskiego. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do głosowania
nad uchwałą wraz z autopoprawkami.  

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów ( 10 głosów za i 5 głosów przeciw)
podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i  ustaleniu  stawki  opłaty  za
pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia opłaty za pobyt
dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za
wyżywienie.

Pani Bożena Renata Miszkiel -  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  przedstawiła  i  omówiła
uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto
Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała treść uchwały,
po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

Rada Miasta  w głosowaniu  imiennym jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w sprawie  ustalenia
opłaty  za  pobyt  dzieci  w  żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz  maksymalnej
wysokości opłaty za wyżywienie (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 12.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zachodniej części Miasta
Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG - przedstawiła i omówiła uchwałę w sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego. 

W trakcie obrady opuściła Radny Marek Zubrzyński i po chwili wrócił. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  odczytała  treść
uchwały, po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zachodniej  części
Miasta  Sejny  w  rejonie  ulicy  Wojska  Polskiego  (głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu).

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
spółka gazownicza nie otrzymała pozwolenia na budowę, jeżeli  chodzi o budowanie sieci
gazowniczej. Proponuje nawiązać kontakt z inwestorem czy podtrzymuje swoją chęć budowy
i zmianę planu zagospodarowania przestrzennego. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – kontakt z inwestorem jest
stały. 

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w
ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”.

Pani  Ilona  Anna  Okoń –  Kierownik  MOPS -  przedstawiła i  omówiła  uchwałę  w
sprawie w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”.

Obrady opuściła Radna Anna Krutul. 
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Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zasad
udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta Sejny w roku 2020.

Pani Ewelina Luto – Referent – przedstawiła sprawozdanie z realizacji  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny w roku 2020.

Rada  Miasta  nie  wniosła  uwag  do  sprawozdania  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta Sejny w roku 2020 (sprawozdanie w załączeniu).

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad,  którym jest  sprawozdanie z  realizacji  zadań publicznych w roku
2020.

Pani  Ewelina  Luto –  Referent  –  przedstawiła  sprawozdanie  z  realizacji  zadań
publicznych w roku 2020.

Rada Miasta nie wniosła uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z realizacji zadań publicznych w
roku 2020 (sprawozdanie w załączeniu).

Do pkt 16.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy Społecznej w Sejnach za rok 2020.

Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – przedstawiła sprawozdanie z działalności
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za rok 2020.

Rada  Miasta  nie  wniosła  uwag  i  zastrzeżeń  do  sprawozdania  z  działalności  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za rok 2020.

Do pkt 17.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu
Wspierania Rodziny za rok 2020. 

Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – przedstawiła sprawozdanie  z realizacji
Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2020. 
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Rada  Miasta  nie  wniosła  uwag  i  zastrzeżeń  do  sprawozdania  z  realizacji  Gminnego
Programu Wspierania Rodziny za rok 2020. 

Do pkt 18.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  Realizacji  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na terenie
Miasta Sejny lata 2015-2022 za rok 2020.

Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – przedstawiła sprawozdanie z Realizacji
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w
rodzinie na terenie Miasta Sejny lata 2015-2022 za rok 2020.

Rada  Miasta  nie  wniosła  uwag  i  zastrzeżeń  do  sprawozdania  z  Realizacji  Gminnego
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na
terenie Miasta Sejny lata 2015-2022 za rok 2020.

Do pkt 19.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i oświadczenia.

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – przedstawił Radnym
Panią  Zofię  Marię  Mackiewicz  –  po  Dyrektora  Ośrodka  Kultury,  która  będzie
przygotowywała misję nowej instytucji kultury.
Pani Zofia Maria Mackiewicz – po Dyrektora Ośrodka Kultury – dołożę wielkich
starań by stworzyć misję nowej instytucji kultury, zaprasza do rozmowy i kontaktu
jeżeli pojawią się jakieś pomysły, problemy, jestem otwarta na dialog. 
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  witamy Panią
serdeczne mamy nadzieję, że będzie dobrze się współpracowało. 

2. Pani Ilona Anna Okoń –  Kierownik MOPS – informuje,  że  doszło  do  zmiany
okresu składania wniosków na 500+ i metodą tradycyjną składamy wnioski od 1
kwietnia,  zachęca do składania wniosków w formie elektronicznej i  jest  to  już
możliwe.  Składa  podziękowania  Panu  Stanisławowi  Szurcowi  właścicielowi
Zakładu  Pogrzebowego  w  Sejnach  za  bezpłatną  organizację  pogrzebu  dzieci
zmarłych przed narodzeniem w 2020 roku. 

3. Radny Stanisław Bulwin – czy trwają rozmowy z firmą farmaceutyczną i na jakim
jest to etapie? Czy w tym roku powstanie droga Wojska Polskiego?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – firmy farmaceutyczne
już teraz z nami rozmawiają nie jedna tylko więcej, dzisiaj przegłosowywana była
darowizna,  dzięki  tej  darowiźnie  mamy  opracować  dokumenty,  które  mają
polepszyć naszą ofertę. Poinformował jak wygląda sprawa budowy drogi na ul.
Wojska Polskiego.  
Radny Stanisław Bulwin – jak wygląda sprawa paneli fotowoltaicznych?
Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  poinformował,  że
zostało złożone odwołanie, pracujemy nad modelem nowych przedsięwzięć.
Radny Stanisław Bulwin – czy nasze projekty będą aktualne?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – projekty techniczne
mieszkańców są aktualne a wniosek będziemy składać do skutku. 
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Radny Stanisław Bulwin – zwraca się z pytaniem do nowej Pani Dyrektor – było
powiedziane na okres mojej pracy, co ma oznaczać?
Pani Zofia Maria Mackiewicz – po Dyrektora Ośrodka Kultury – jestem w tej
chwili  pełniącą  obowiązki  Dyrektora  Ośrodka  Kultury  jest  to  okres  do  końca
września. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  wrócił  do  misji
Ośrodka  Kultury,  poinformował,  że  Sejny  stać  na  nowy  poziom  instytucji
miejskiej. 

4. Radny Bogusław Sojko – zwrócił się z pytaniem, co się planuje w małym parku?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – przedstawił, co mówi
plan rewitalizacji w mieście, na obecny moment czyścimy teren, zrobimy czysty
skwer. 
Radny Bogusław Sojko – jak wygląda sprawa kontenerów w mieście, jakiego typu
problem stanął na drodze?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – Starostwo Powiatowe
interpretuje  inaczej  przepisy  niż  my,  myślę,  że  jest  to  kwestia  techniczna.
Dostaliśmy  komunikat,  że  żadnych  kontenerów  nasz  plan  w  mieście  nie
dopuszcza. Na następną sesje przygotujemy projekt i Państwo zdecydujecie czy
wchodzimy w relacje  z  Krajową Agencją Poszanowania Energii  SA. I  budowę
budynków socjalnych pasywnych. 

5. Radny Piotr Maksimowicz – jakie są zalecenia Książnicy Podlaskiej?

W trakcie obrady opuściła Radna Paulina Błuszko - Nasewicz

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – nie ma zaleceń tylko są
pytania. Przedstawił informacje na ten temat.

6. Radny Marian Auron – zwrócił się z pytaniem odnośnie targowicy, czy prawdą jest
to, że zostanie tam wykonany mniejszy zakres prac?

W trakcie obrady opuścił Radny Bogusław Sojko po chwili wrócił.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – poinformował, że to,
na co został  złożony wniosek musi  być wykonane. Poinformował Radnych jak
wygląda realizacja tej inwestycji. 

W trakcie obrady opuścił Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.

7. Radny Stanisław Bulwin – zwrócił się z pytaniem o realizacje funduszu sołeckiego
czy jest lokalizacja na realizację placu zabaw?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – zaprasza do siebie by
ustalić lokalizację. 
Trwa wymiana zdań odnośnie lokalizacji na plac zabaw. 

W trakcie obrady opuścił Radny Janusz Zabłocki.

8. Radny Piotr Maksimowicz –  zwrócił się z pytaniem odnośnie wniosków do LGD,
które  nie  dostały  dofinansowania  czy  dalej  będzie  się  Pan  ubiegał  o
dofinansowanie?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – będziemy działać do
skutku. 
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Radny  Stanisław Bulwin –  proponuje  by  wspólnie  zrobić  plac  zabaw  razem z
pieniędzmi z funduszu sołeckiego. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – nie ma wątpliwości, że
miasto chce place zabaw i się stara. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – poinformowała, że do LGD będziemy
składać odwołanie, ciekawą sprawą jest, że jednym z kryteriów było im więcej
projektów było realizowanych to mniej punktów i myśmy dostali 0 punktów. 

9. Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała o
zbliżających  się  terminie  składania  oświadczeń  majątkowych  oraz  złożyła
wszystkim Życzenia świąteczne z okazji zbliżających się świąt Wielkanocnych. 

Do pkt 20.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXVIII Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXVIII Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=N5I5qW4Unb4
                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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